
From: Sekretar KZS [mailto:sekretarkzs@kinoloska.si]  

Sent: Monday, September 17, 2018 10:51 AM 
To: **** 

Subject: Zahteva za nadaljevanje preklicane skupščine 

  

Spoštovane članice Kinološke zveze Slovenije, 

najprej vas obveščam, da se je včeraj sestala skupina kinologov, ki so sprejeli 
nekatere sklepe, ki niso veljavni in so nični. Oni sicer to kličejo Skupščina, kar to 
seveda ni bila. Odločba UE Ljubljana, št. 215-1321/2014-94 še ni pravnomočna, saj 
je v roku 15 dni možna pritožba na Ministrstvo za notranje zadeve, kar bomo tudi 
izkoristili. V skladu z veljavno zakonodajo RS sem še vedno zakoniti zastopnik 
Kinološke zveze Slovenije in moja dejanja imajo pravni učinek. Iz tega sledi, da 
sem Skupščino zakonito preklical in jo na vašo zahtevo tudi lahko izvedemo.  

Prejel sem dopis ŠKD Ajdovščina z zahtevo za izvedbo Skupščine. Takoj, ko bom s 
strani članic prejel preko 50% zahtev (60 zahtev), bom nemudoma sklical Skupščino. 
Rad bi vas opozoril, da je to edini zakoniti način sklica Skupščine, ki se ga ne bo dalo 
izpodbijati.  

Časa nimamo več na pretek, saj se mi mandat izteka 18.10.2018, po tem datumu, 
pa bo Zveza brez zakonitega zastopnika. 

Pred nami je veliko nalog in projektov, ki so vezani na nemoteno in mirno delovanje 
Zveze, zato vas v tej izjemno resni situaciji naprošam in pozivam, da zahteve čim 
prej pošljete tako kot predlaga ŠKD Ajdovščina. 

  

Predsednik KZS 

Egon Dolenc 

 






